
 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Benjamins, nodig ik u uit voor de commissievergadering 

Financiën en Veiligheid van woensdag 29 april a.s.  om 13.00 uur, Oude Raadzaal. 

Hoewel het dan nog april is, betreft het hier de reguliere commissie uit de mei-cyclus. 

 

Huishoudelijk deel 

 

Het presidium heeft besloten dat het punt ‘ingekomen stukken’ voortaan aan het begin van 

de agenda komt. Het leek ons handig om dat dan ook met het verslag te doen, en dus het hele 

huishoudelijk deel (C) te integreren in het algemeen deel (A). 

 

LTA – evaluatie drugsbeleid 
 

In een vorige vergadering is de wens geuit om voorafgaand aan de actualisatie van het 

drugsbeleid in september eerst een keer het huidige drugsbeleid te evalueren. Uw voorzitter 

heeft dit meegenomen en gevraagd of het haalbaar is om nog voor de zomer een evaluatie 

aan te leveren. Gebleken is dat een uitgebreide evaluatie niet gaat lukken, maar dat het 

college wel komt met een inventarisatie van het huidige beleid, een korte terugblik, en 

uitgangspunten voor nieuw beleid; we zijn voornemens dit in juni te agenderen. 

 

Conformstukken 

 

De wijziging van de GR Meerstad is in het Algemeen Bestuur al akkoord bevonden, het 

betreft nu enkel een officiële afhechting, daarom conform. Omdat het hier niet de 

inhoudelijke maar de bestuurlijke kant van Meerstad betreft, hebben we gekozen voor 

agendering in F&V. 

 

Het voorstel over de begroting nieuwe stijl is een uitwerking van een eerder voorstel 

hierover, met aandacht voor de indeling, de doelenboom en de indicatoren. Dit is in het 

auditcommittee uitgebreid doorgesproken (brief en verslag AC zijn bijgevoegd).. Het lukt 

niet meer om u hier vooraf een presentatie over aan te bieden, maar als u een toelichting of 

nadere uitleg wenst, kunt u hierover altijd contact opnemen met de steller van het stuk, of 

met Peter Kommerij, griffie / audit committee (tel. 367 7727) 
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Toegevoegd is tenslotte nog een collegebrief die gelegenheid biedt om wensen en 

bedenkingen in te brengen bij een voorgenomen collegebesluit. Het betreft de aankoop van 

een extra aandeel van het Waterbedrijf. Afspraak is om dergelijke brieven altijd even op de 

agenda te zetten; aangezien wij hier geen discussie over verwachten hebben we het op de 

conformlijst gezet. 

 

Ingekomen stukken – Veiligheidsregio 
 

Met betrekking tot de ingekomen stukken vestig ik uw aandacht even speciaal op de brief 

van de burgemeester inzake de stemverhoudingen in de Veiligheidsregio. Dit punt is de 

afgelopen jaren herhaaldelijk in uw commissie aan de orde geweest, en u heeft hier ook een 

motie over aangenomen. Het lijkt erop dat e.e.a. nu naar wens is geregeld. 

 

Jaarverslag Ombudsman en jaarverslag klachten c.a. 
 

Hoofdpunt van de vergadering is de jaarlijkse opwachting van de gemeentelijke ombudsman 

met haar jaarverslag. Het is de eerste keer dat de nieuwe ombudsman met een eigen 

jaarverslag bij u komt. Zoals gebruikelijk worden ook de gemeentelijke verslagen over de 

klachtenprocedure en de klokkenluidersregeling hieraan gekoppeld. Ik vestig uw aandacht er 

even op dat aan de brief van het college over de laatste verslagen ook een memo toegevoegd 

is van de griffie over de ingediende klachten t.a.v. de raad en de griffie. 

 

Verordening behandeling bezwaarschriften 
 

Al geruime tijd prijkt op uw LTA het punt van een gemeentebrede bezwaarprocedure. Er 

wordt nu een nieuwe verordening aan u voorgelegd waarin meer ambtelijk horen mogelijk 

wordt gemaakt en de bezwaarschriftencommissie minder wordt ingeschakeld. Ook wordt 

geanticipeerd op nieuwe wetgeving die zal bepalen dat raadsleden geen lid meer mogen zijn 

van bezwaarschriftencommissie s. 

 

Toezicht en handhavingstaken na 1 maart 2015 
 

CDA en Stadspartij hebben tijdens de vorige vergadering verzocht om agendering van de 

collegebrief over dit onderwerp (zie hun bijgevoegde bespreekpunten). De SP suggereerde 

toen om daar dan ook een nog te verschijnen brief over de gesprekken met Veiligheidszorg 

bij te betrekken. Helaas gaat het niet lukken om deze laatste brief tijdig voor deze commissie 

aan te leveren, in verband de Chinareis van betrokken portefeuillehouders. De brief wordt 

eind april verwacht, hopelijk nog net voor de commissie zodat u er voor de bespreking toch 

nog even kennis van kunt nemen. De voorzitter heeft besloten de agendering van dit 

onderwerp hierom niet door te schuiven, omdat de commissie van juni anders te vol wordt. 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

 

 

Wolbert Meijer,  

raadsadviseur  


